BM INTELLIGENCE 邦盟滙駿集團成員

邦盟滙駿證券有限公司 **BMI Securities Limited**

中和邦盟評估有限公司 **BMI Appraisals Limited**

邦盟滙駿創意有限公司 **BMI Innovation Limited**

邦盟滙駿顧問有限公司 **BMI Consultants Limited**

邦盟滙駿秘書顧問有限公司 **BMI Corporate Services Limited**

邦盟滙駿基金管理有限公司 **BMI Funds Management Limited**

邦盟滙駿移民投資服務有限公司 **BMI Investment Migration Services Limited**

邦盟滙駿專業翻譯有限公司 **BMI Professional Translation Services Limited**

BM INTELLIGENCE 邦盟滙駿證券有限公司

BMI Securities Limited

瑞安中心9樓909-916室

地址: 香港灣仔港灣道6-8號 Address: Units 909-916, 9/F, Shui On Centre,

6-8, Harbour Road, Wanchai, Hong Kong.

電話: (852) 3575 1300 Tel: (852) 3575 1300 傳真: (852) 3106 0456 Fax: (852) 3106 0456

電郵: enquiry@bmisonline.com Email: enquiry@bmisonline.com 網址: www.bmisonline.com Website: www.bmisonline.com

BM INTELLIGENCE 邦盟滙駿證券有限公司 **BMI** Securities Limited



集團背景 The Group

邦盟滙駿集團創建於1995年中·是一個充滿活力團體。邦盟滙駿由一間小型金融服務公司快速增長至今天提供多類型 專業服務的金融機構。服務範圍包括:公司財務、公司秘書、企業估值、物業估值、翻譯、財務與企業傳播、活動管 理、基金與財富管理、商務中心、投資移民、培訓中心、證券交易、戰略市場行銷和資訊技術。總部現設在香港並於上 海,深圳等多個城市設有分所提供金融、企業諮詢,以及投資和財富管理。

BM Intelligence Group is a dynamic and rapidly expanding organization specializing in business, financial and corporate consultancy as well as investment and wealth management services. The Company, founded in 1995, has grown from a small corporate finance service provider to today's array of various professional divisions-Corporate Finance, Company Secretarial, Business Valuation, Property Valuation, Translation, Financial & Corporate Communication, Event Management, Fund & Wealth Management, Business Centre, Investment Migration, Training Centre, Securities, Strategic Marketing and Information Technology, etc., headquartered in Hong Kong with branch offices in Shanghai and Shenzhen.

wealth in action

公司願景

- 向公司伙伴及客戶提供全面的服務
- 與集團旗下其他公司共同合作拓展業務
- 成為專業,有實力的金融服務機構

Our Vision

- Provide comprehensive services to clients and partners of BMI.
- Co-operate and develop business with other BMI group's companies.
- Become a professional and profitable financial institution.

Why BMI Securities? 為何選擇我們?

節省成本 增加回報

Save MONEY More RETURN

Adequate cash flow is always essential for the rapid changing investment environment. Margin Trading Services can provide you with more flexibility to cater every investment opportunity.

節省時間 提高效率

Save TIME more EFFICIENT

網上交易: 全面配合第三代自動對盤及成交系統·交易指示直接傳送至交易所執行·準確可靠。 電話委託: 致電客戶服務專線·免費查詢即時報價、下單買賣、帳戶結餘。

Internet Trading Service: Provide quick trade panel which is connecting to HKEx Automatic Order Matching and Execution System (AMS/3) to make the transactions more efficient.

Trading Service Hotline: Provide a customer service hotline for real-time quote, comprehensive trade orders and check on account balance.

節省精力 廣獲訊息

Save EFFORT more COMFORT

專業團隊:擁有龐大專業分析團隊,致力為客戶提供第一手的財經新聞及資訊,協助投資者進一步掌握股市脈搏,在瞬息萬變的股市中獲利。

Professional team: Setting up with large professional analysis team, we try to provide our customers with first-hand financial news and information, and help them to cater every profitable movement in the stock market.



BM INTELLIGENCE 邦盟滙駿證券有限公司 BMI Securities Limited



開戶程序 Account Opening Procedures

客戶可致電客戶服務熱線(852) 3575 1313 預約開戶,或於網上登記,詳情請瀏覽 www.bmisonline.com。 Customer Service Hotline (852) 3575 1313 or visit www.bmisonline.com

交易程序 Transaction Procedures

客戶可致電客戶服務部委託下單·電話(852) 3575 1310·或使用網上買賣服務www.bmisonline.com。交收日為交易日之後第二個工作日 (T+2)。 Clients can call our Customer Service Department at (852)3575 1310. For online trading, please login to www.bmisonline.com.Settlement date is the second working day after the transaction day (T+2).

證券交易收費 Fees & Charges

PARTICULARS	CHARGES	服務項目	費用
Commission:	0.25% on gross value of transaction Minimun HK\$100.00 per transaction	佣金:	成交金額之0.25%或最低收費HK\$100.00
Transaction Levy	0.003% on gross value of transaction	交易徵費	成交金額之0.003%
Trading Fee	0.005% on gross value of transaction	交易費	成交金額之0.005%
Settlement Fee	0.005% on gross value of transaction subject to a minimum fee of HK\$2.00	結算費	成交金額之0.005%(每項交易最低收費HK\$2.00)
Stamp Duty	0.10%on gross value of transaction (round up to the nearest HK\$1.00)	印花稅	成交金額之0.10%(不足HK\$1.00亦作HK\$1.00計)
AASTOCKS Streaming Services	HK\$388 per month	AASTOCKS 串流報價	每月HK388.00

例子

假設客人現有港幣100,000 想買入匯豐控股(00005.HK) 現價72元400股一手

客戶已於72元買入1200股匯豐控股(00005.HK),總費用為:

- = 價格x股數 x (佣金 + 交易徵費 + 交易費 + 結算費 + 印花稅)
- = 72 x 1200 x (0.25%+0.003%+0.005%+0.005%+0.1%) = 86,400 + (216+2.59+4.32+4.32+86.4)
- =港幣\$86,713.63

Example

If the client has HKD\$100,000 and would like to invest in HSBC (00005.HK).

Spot price of HSBC (00005.HK) is \$72 per lot (400 shares). The client buy 1200 shares of HSBC (00005.HK) at \$72, the total charges will be:

- = price x number of shares x (commission + transaction levy + trading fee+ settlement fee + stamp duty)
- $= 72 \times 1200 \times (0.25\% + 0.003\% + 0.005\% + 0.005\% + 0.1\%)$
- = 86,400 + (216 + 2.59 + 4.32 + 4.32 + 86.4)
- = HKD\$86,713.63

付款指示 Payment Instruction

cheque(s) made payable to: "BMI Securities Limited" may deposit into any Bank belong to: 請以"邦盟滙駿證券有限公司"抬頭人支票付款或入帳於

Name of bank	Name of bank Account no. (HKD) Account no. (RMB)		Account no. (USD)
銀行名稱	帳戶號碼 (港元)	帳戶號碼 (人民幣)	帳戶號碼 (美元)
HSB恆生銀行	024-787-151364-001	024-787-151430-239	024-787-151364-883
HSBC滙豐銀行	004-640-128880-001	004-640-135711-209	004-640-128880-838
BOC(HK)中國銀行(香港	012-884-0-009603-1	012-884-0-600566-8	012-884-9-218243-4

以上收費如有任何更改恕不另行通知。任何由閣下戶口運作所產生的其他額外支出或代支費用將直接從閻下之股票戶口扣除。
The above fees are subject to change from time to time without prior notice. All other disbursements and out-of-pocket expenses incurred by the BMI Securities will be charged to the accounts of the respective clients.

風險聲明:投資者應明瞭所有投資均涉及風險・投資產品之價格可升亦可跌,甚至變成毫無價值。投資者不應只單獨基於本宣傳品而作出任何投資決定,而應詳細閱讀有關投資產品之銷售文件及風險披露聲明。 Investors should note that all investment involves risks. Prices of investment products may go up as well as down and may even become valueless. Investors should not only base on this marketing material alone to make any investment decision, but should read in detail the offering documents and the Risk Disclosure Statement of the relevant investment products.